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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 19. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. srpnja 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Imam dva pitanja za Gradonačelnika. Da li možete obavijestiti javnost u kojem su stadiju 
projekti koje ste najavljivali, a još uvijek nisu realizirani. Ja ću tu spomenuti obnovu zgrade 
kina, izgradnju lukobrana, rekonstrukciju starogradske jezgre, izgradnju žičare. Zanima me da 
li postoji neki hodogram ili plan kada će se to realizirati.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik  Valter Glavičić: 
„Zahvaljujem na postavljenim pitanjima iako moram priznati da su bila dosta brzo pročitana pa 
nisam uspio sve poloviti pa ću zamoliti za suradnju kroz odgovaranje. Što se tiče odgovaranja 
na stanje projekata, mislim da odgovaramo svaki dan i svatko tko prođe kroz Labin ne mora 
gledati projektnu dokumentaciju ni hodograme nego vidi dizalice, vidi gradilišta i ono što sam 
lani obećao, puno praha, puno dima i puno strpljenja, ali na kraju vrlo funkcionalne prilaze 
Labinu, Kapelici. Sve ove projekte silne koje radimo danas, od Doma, mislim da svi znaju. 
Neću trošiti vrijeme jer bi ispalo da se hvalimo sa time. Mislim da je ovdje, vrlo mudro nabrojeno 
samo projekte koji su u pauzi, što je vrlo interesantno. Od dvadeset projekata tri koja nisu 
krenula, Vi ste samo ta tri naglasila pa ću dozvoliti dragim slušateljima da sami izvedu 
zaključak zašto je to upravo tako postavljeno. Što se tiče zgrade kina, to nije samo zgrada 
kina. Mi je svi skupa tako zovemo iz milja, ali to je zgrada u kojoj borave i funkcioniraju i Pučko 
otvoreno učilište i naša Umjetnička škola. Projekat obnove je kompletno napravljen, glavni 
projekat. Taj glavni projekat je dobio sve moguće suglasnosti, između ostalog i suglasnost 
konzervatorskog odjela iz Pule. Nije bilo jednostavno sve to ishoditi i nakon toga ishođena je i 
građevinska dozvola. U ovom trenutku je prijavljena energetska obnova kompletne zgrade na 
obnovu preko Ministarstva kulture. Vidjet ćemo što će se s time desiti. Moguće da će proći, 
moguće da neće, ali ako ne bude ta prijava prošla, mi ćemo ići dalje sa prijavama na način da 
obnova zgrade kina ne ide na teret građana. Sve ove projekte koje trenutno radimo, uspjeli 
smo mudrim planiranjem namaknuti sredstva ili iz Hrvatskih cesta ili Županijske uprave za 
ceste ili u suradnji sa Županijom. Nekako sve radimo da čim više rasteretimo direktni proračun 
Grada Labina. A da ne spominjem brdo, stvarno brdo europskih projekata koji su prijavljeni i 
veliki dio njih koji je prošao pozitivno na prijavama. Što se tiče samog lukobrana znamo da 
nadležnost Grada Labin nije nadležnost nad Lučkom upravom Rabac nego je to nadležnost 
Županije. Znamo da je Lučka uprava Rabac dala zahtjev za izmjenu građevinske dozvole i 
upravo će biti, ja vjerujem, preko našeg Upravnog odjela izdana izmjena i dopuna građevinske 
dozvole za lukobran. Nakon toga s aktima prema Ministarstvu možemo ići dalje s time da 
Ministarstvo jasno naznačuje neke prioritete. Koliko imamo informaciju tri su za područje Istre 



u idućem razdoblju. Jedno je lukobran Pula koji će očito biti prvi. Opet ću reći, odrasli smo, 
nismo naivni, iz javnih političkih razloga. Ja vjerujem da će lukobran Rabac koji je sa PDV-om 
negdje po izračunima, kako su sve cijene narasle, negdje 14 milijuna eura, neće to Lučka 
uprava Rabac nikada moći sama financirati nego će ići upravo preko Ministarstva mora, 
prometa i veza i vjerujem da nakon što se krene u rekonstrukciju lukobrana u Puli, sljedeći 
lukobran po redu je lukobran Rabac.“ 
 
Vijećnica Katarina Filipović (SDP) dodatno navodi:   
„Ja nisam namjerno spomenula Dom jer se sa Domom konstantno hvalite, a od 250 mjesta je 
pao na 50. Meni nije u redu da se hvalite po medijima sa nekim projektima za koji nemate neki 
stvarni hodogram kada ćete ih realizirati jer se mi građani osjećamo prevareno.“ 
 
Gradonačelnik Valter Glavičić odgovara: 
„To što se tiče Doma, žao mi je da Vam nije drago da uspijevamo, ali je drago građanima koji 
su upravo od svih projekata koji su potrebni ovom gradu da zaokružimo taj urbani štih koji ovaj 
grad ima, u svim anketama prije nekoliko godina, izabrali upravo Dom. I Dom je sada gotov 
tako da, kako kome drago, kako kome milo, naši najdraži dobit će ono što su tražili i ono što 
su zaslužili.“  
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